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Algemeen 

In 2013 heeft het bestuur negen keer vergaderd. Naast deze vergaderingen zijn er ook 

allerlei andere bijeenkomsten geweest waarbij het bestuur en leden van de verschillende 

commissies zijn betrokken. In 2013 zijn naast de algemene ledenvergadering van 5 maart 

ook nog twee bijzondere ledenvergaderingen gehouden. Op donderdag 2 juli in het kader 

van de verbouwingsplannen van de kantine en de kleedkamers en op 27 augustus in het 

kader van de renovatie van de banen 1 t/m 6. 

Zonder de pretentie uitputtend te zijn, is er door het bestuur in 2013 aandacht besteed 

aan de volgende punten: 

*Verbouwing kantine 
Na een intensieve voorbereiding door de bouwcommissie is in oktober de verbouwing van de 

kantine en de kleedkamers van start gegaan. Inmiddels is deze verbouwing afgerond en 

kunnen we trots zijn op het resultaat. 

*Renovatie banen 1 t/m 6 
Vlak voor het zomerreces werd het bestuur geconfronteerd met de plannen van de 

gemeente om de banen 1 t/m 6 te renoveren. Noodgedwongen moest het bestuur het 

proces om tot een keuze van de baansoort te komen snel afronden. Na een bijeenkomst 

met deskundigen en een bezoek aan de tennisvereniging in Schoonhoven is met de steun van 

de leden gekozen voor gravel plus premium, gravelbanen onder afschot. 

*Sportkoepel 
We voeren ook regelmatig overleg met de Sportkoepel, met name over de ondersteuning 

die zij ons kunnen bieden bij het organiseren van het scholentennis en de loop- en 

conditietraining van de selectie. 

*De trainers 
De trainers zijn in de praktijk veelal het visitekaartje van de vereniging. Het bestuur 

steekt veel tijd in het overleg met de trainers. Dat gebeurt in de wandelgangen, maar 

uiteraard ook via het halfjaaroverleg tussen een delegatie van het bestuur en de trainers. 

Daarnaast is er ook contact met de trainers via de selectie- en jeugdcommissie. 

*Jaargesprekken 
Het bestuur heeft in 2013 met alle personeelsleden in vaste dienst een jaargesprek 

gehouden. Dit past in het personeelsbeleid dat het bestuur voor ogen heeft en waar veel 

waarde aan wordt gehecht. 

 

Palingcommissie 

De palingcommissie bestond in 2013 uit  Ingmar Frankquinet (voorzitter), Jan en Nel 

Schilder, Kees en Hillie de Boer, Melanie Trum en Ellen de Boer.   

We kunnen terugkijken op een succesvol toernooi in 2013 met een record aantal 

deelnemers en wedstrijden. Ook het weer was ons goed gezind en we hadden niet te klagen 

over de  publieke belangstelling. 

Ook dit jaar gaan we weer een 4 sterren toernooi organiseren en wanneer er weer zoveel 

inschrijvingen zijn, willen we al op zaterdag i.p.v. zondag beginnen met het toernooi. 

Aangezien onze nieuwe banen dan al gereed zijn hopen we (nog) meer “toppers”  

te kunnen verwelkomen  

We willen hierbij onze sponsoren van het KIVO palingtoernooi bedanken en hopen dat we 

ook voor het toernooi in 2014 op hun steun mogen rekenen. 



Sponsorcommissie  

De sponsorcommissie bestaat uit Kees de Boer en Jan Schilder 

Ook in 2013 hebben we gemerkt dat we nog steeds in een crisis zitten. Door sponsoren 

worden daarom keuzes gemaakt hoe en welke vereniging ze willen  sponsoren.  Er zijn 

enkele sponsoren afgehaakt maar is het ons ook gelukt enkele nieuwe bord-sponsoren 

binnen te halen.  Over het algemeen mogen wij nog niet klagen met het verloop onder de 

sponsoren. Mochten leden eventuele kandidaatsponsoren kennen, meldt deze dan aan bij 

onze commissie zodat we met hun een praatje kunnen maken. 

 

Technische Commissie 

De technische commissie bestaat uit Hendrie Kwakman, Mark van de Berg, Louise Keuken 

en Ingmar Franquinet die samen de clubkampioenschappen organiseren en uit Piet Kemper 

en Hendrie Kwakman die de voorjaarscompetitie voor hun rekening nemen. Binnen TV 

Dijkzicht heeft deze commissie de specifieke taak om de tennissport als wedstrijdsport te 

bevorderen. De doelstelling daarbij is het verhogen van het wedstrijdniveau van TV 

Dijkzicht in het algemeen en het realistisch streven naar een zo hoog mogelijk niveau voor 

de landelijke competitieteams en de districtscompetitieteams. Om dit te bereiken wordt 

er nauw samengewerkt met de selectiecommissie en de trainers. 

De technische commissie is o.a. verantwoordelijk voor organisatie van de 

voorjaarscompetitie en voor de senioren clubkampioenschappen. 

Wat de competitie in 2013 betreft was het wederom een geslaagd jaar. Veel teams zijn 

weer kampioen geworden. Ook zien we dat er meer teams landelijk gaan spelen en dat er 

zelfs een paar talentvolle jonge spelers lid van TV Dijkzicht zijn geworden om bij ons 

competitie te kunnen spelen. Hier zijn we zeer blij mee omdat deze landelijke competitie 

toch iets prestatiegerichter is dan de districtscompetitie. 

De senioren clubkampioenschappen was ook dit jaar weer zeer geslaagd. Ook in 2013 mocht 

de talentvolle jeugd in de categorie 5 en hoger meedoen met de clubkampioenschappen. Zo 

heeft de echt sterke jeugd ook meer tegenstand en worden de wedstrijdschema's alleen 

maar interessanter. Dit 10-daagse evenement wordt elk jaar populairder omdat 

gezelligheid en sportiviteit hier hand in hand gaan. De resultaten van de 

clubkampioenschappen tellen ook mee voor het DSS-speelsterkte systeem. Hierdoor blijft 

het prestatieve karakter toch behouden. In 2013 mocht de winnaar meedoen met de 

landelijke clubkampioenschappen. Hier komen alle clubkampioenen bij elkaar om te strijden 

om het landskampioenschap. Aan Dennis Bank afgelopen jaar de eer om hieraan mee te 

doen. De winnaar mocht meespelen als qualifier bij het ABN-tennistoernooi in de Ahoy. 

Dennis sneuvelde echter net iets te vroeg, maar het was toch een prestatie van formaat. 

 

Recreatiecommissie 

De recreatiecommissie bestaat uit Gerda Tol, Siem Keizer en John Helsloot.  

De recreatiecommissie heeft in 2013 een zestal dagtoernooien voor senioren 

georganiseerd. Dit betreft het snerttoernooi, twee beginnerstoernooien, het 

openingstoernooi, het midzomeravondtoernooi en het herfstboktoernooi. Een enkele keer 

gaat zo’n toernooi niet door vanwege te weinig inschrijvingen of slechte 

weersomstandigheden, waarbij niet naar binnen kan worden uitgeweken. 

Ook het organiseren van de laddercompetitie (momenteel even niet) is een activiteit van de 

recreatiecommissie. Deze duurt, in tegenstelling tot bovenstaande toernooien, bijna een 

heel jaar. We zijn van plan om de laddercompetitie digitaal te maken, zodat de deelnemers 



via de site van TV Dijkzicht de gegevens van andere deelnemers kunnen inzien, standen 

invullen enz. waardoor de verschuivingen in de ladder automatisch plaatsvinden. Als dit 

systeem operationeel is, gaan we het invoeren. Of dat in 2014  al gebeurt, is nu nog 

onzeker. 

De recreatiecommissie zou graag nog andere evenementen willen organiseren; suggesties 

hiervoor zijn welkom. Er moet echter wel rekening worden gehouden met de overvolle 

agenda: door de vele activiteiten binnen TV Dijkzicht is het aantal beschikbare data 

beperkt. 

 

Accommodatiecommissie 

De accommodatiecommissie is afgelopen jaar niet van samenstelling veranderd, ook dit jaar 

bestond het werk voor de leden van de commissie vooral uit het helpen bij het op-  en 

afbreken van de opblaashal en het fatsoeneren van de heggen. 

Strikt genomen is de verbouwing van de kantine veruit de grootste verandering van onze 

accommodatie. Dit project is uitgevoerd onder de bezielende begeleiding van onze 

voorzitter Kees de Boer. Kees is inmiddels benoemd tot erelid van de 

accommodatiecommissie. 

Vlak voor de zomer werd het bestuur nog wel verrast door de gemeente met de mededeling 

dat de banen 1 t/m 6 gerenoveerd moesten worden. Toch wel een verrassing temeer omdat 

de slijtage na 6 jaar bij een tussentijdse keuring ontzettend meeviel. Wat wel een 

probleem was met deze smashcourtbanen is dat het stuitgedrag in de winter bijzonder 

slecht kon zijn, zeker na wat vrieskou. Gaandeweg bleef er ook steeds meer water achter 

op de banen na een fikse regenbui en dat was in de eerste jaren na de aanleg niet het geval. 

Achteraf moest worden geconstateerd dat vooral de ondergrond gerenoveerd moest 

worden, met name de drainage. Dit was de oorzaak van het slechte stuitgedrag. Kortom, er 

stond sowieso weer een verandering van de accommodatie op de agenda! 

Wij hebben dus als bestuur een soort van flitscommissie gevormd om te inventariseren of 

we verder wilden met smashcourt of wilden switchen naar een weer hele nieuwe baansoort 

gravel plus premium. 

Ons hadden signalen bereikt dat de nieuwe baansoort weleens een hele goede keuze zou 

kunnen zijn, mede gelet op de ontwikkeling van het jeugdtennis en het organiseren van 

toernooien (vooral het Palingtoernooi) met meer aansprekende deelnemers (lees top 100 

spelers). 

Deze commissie is op bezoek geweest bij een tennisvereniging in Schoonhoven die al twee 

seizoenen ervaring had met gravel plus premium banen. We hebben daar gespeeld op deze 

banen, prestatief en recreatief, wat bijzonder goed beviel. Verder hebben we vooral veel 

vragen gesteld en ons uitgebreid laten informeren door Tennisbouw in de persoon van 

Harry Pluim. Hij was ook de man die tijdens de bijzondere ledenvergadering vragen van de 

leden heeft beantwoord, dit nadat de commissie een positief advies heeft gegeven aan het 

bestuur m.b.t. de switch naar gravel plus premium. Deze vergadering werd overigens 

verrassend goed bezocht door de leden. Inmiddels zijn de werkzaamheden al aardig 

gevorderd en kunnen we binnenkort spelen op compleet nieuwe gravel banen onder afschot. 

Kortom wat de accommodatie betreft, was 2013 een bijzonder bevlogen jaar. 

 

 



Jeugdcommissie 

De jeugdcommissie bestond in 2013 uit: Annette Consen, Christina de Boer (gestopt per 1 

september 2013, vacature), Gina Kemper, Gerda Tol (gestopt per 1 januari 2014, vacature), 

Jan de Wit en Tineke Tuijp (voorzitter, vacature). Sinds september 2013 verzorgt 

Jacqueline Zoetebier de inkoop van de prijzen. 

In 2013 telde TV Dijkzicht ongeveer 480 jeugdleden. Zowel voor de allerkleinsten t/m 9 

jaar als voor de oudere jeugd worden verschillende activiteiten georganiseerd door of in 

samenwerking met de jeugdcommissie en de trainers.  

Voor de jeugd t/m 9 jaar werd voor de 10e keer het Knakworstentoernooi georganiseerd 

door Gina Zwarthoed en Annette Consen.  

Het gezellige PaKiMa toernooi op 2e pinksterdag werd dit jaar voor het eerst verzorgd 

door Gina Zwarthoed en Stella Tol. 

Aan de voorjaarscompetitie deden 9 jeugdteams mee.  

Het openingstoernooi moest vanwege slechte weersomstandigheden een week uitgesteld 

worden. Hieraan deden circa 80 deelnemers mee. Er werden cadeaubonnen van de kantine 

en twee prachtige paashazen verloot.  

Dit jaar werd voor de 11e keer het TV Dijkzicht Open Jeugdtoernooi en JeugdRanglijst 

Toernooi (JRT*) georganiseerd. Naast de spannende en leuke wedstrijden heeft dit 

toernooi ook veel gezellige activiteiten, zoals voor iedere deelnemer één van de vele mooie 

prijzen uit de loterij en de traditionele barbecue.  

Voor de vierde keer hebben Jan de Wit en Marion Tuijp het Mixed-grill toernooi 

georganiseerd. Dit toernooi heeft als doel de oudere jeugd en jongere senioren met elkaar 

in contact te laten komen. Met 40 deelnemers was het ook dit keer weer een zeer 

geslaagde dag. Op naar het 1e lustrum.  

In september zijn de Jeugdclubkampioenschappen gehouden. Van begin november t/m eind 

maart wordt op de zondagochtend in de hal de Roemburgcompetitie georganiseerd. Dit 

keer gecoördineerd door Hendrie Kwakman.  

Op 27 november werd TV Dijkzicht vereerd met een bezoek van de Sint en zijn Pieten.  

Tussen Kerst en Oud- en Nieuw was “Carel’s Oliebollentoernooi” weer een groot succes. De 

traditionele bingo stond dit jaar voor het eerst onder leiding van Winfried Kemper en 

Johan Tol, die zich waardige opvolgers toonden van Bep en Pol Schilder . Ook was er weer 

bowlen en patat eten in Bowling “de Zedde”. 

In 2014 zal een deel van de Jeugdcommissie na 10 jaar stoppen. Hiervoor is een vacature 

op de site van TV Dijkzicht geplaatst. Wij hopen dat veel vrijwilligers aan deze oproep 

gehoor zullen geven, zodat bovengenoemde activiteiten ook in de toekomst doorgang 

kunnen vinden. 

En last, but vooral not least is de jeugdcommissie heel blij met de sponsors die deze 

toernooien financieel en anderszins willen steunen. Zonder hun steun wordt het moeilijk om 

deze activiteiten te organiseren. Wij willen alle sponsors hiervoor heel hartelijk bedanken 

en hopen dat wij ook in de toekomst op hun steun mogen rekenen. 

 

 


